
 

Aan:   College van B&W 
Via e-mail: raadsgriffie@hengelo.nl 
Datum:   23-10-2023 
Betreft:  Padelbanen in tennishal Veldwijk? 

Geacht College,  
 
Tennishal Veldwijk ligt er verlaten bij. Immers, in April 2023 is het licht uitgedaan.  
De Tubantia van 21 maart 2023: 
Doek valt voor laatste tennishal Hengelo: ‘Het was trekken aan een dood paard’ | Hengelo | 
tubantia.nl 

In het artikel lezen we dat het zoeken naar nieuwe gebruikers voor de hal op niets was uitgelopen. 
Lokaal Hengelo is recent opnieuw door inwoners erop gewezen dat voldoende aanbod aan 
Padelbanen eigenlijk niet mag ontbreken in een innovatieve stad als Hengelo. In Nederland zijn er 
ongeveer 230.000 Padelspelers ( februari 2023) Volgens ons onderzoek ligt de doelgroep voor deze 
sport tussen de 20 en de 55 jaar. Tevens worden er nationale maar ook internationale toernooien 
(Padelbanen.nl) georganiseerd. Onze sporttalenten moet hiervoor in Hengelo ook kunnen trainen. 
Denk ook aan toernooien in Hengelo welke voor reuring en city- marketing zorgen. 
Een Padelbaan op een tennisbaan past er namelijk maar liefst dubbel zo vaak op als bij een gewone 
tennisbaan, wat een verdubbeling van de inkomsten uit baanhuur oplevert. 
 
Lokaal Hengelo (Anders! Hengelo) heeft de volgende vragen: 
In het artikel “Wat er met de hal gebeurt, is nog niet bekend. Voor de nieuwe Sportvisie worden alle 
gemeentelijke sportaccommodaties onderzocht. Daarin nemen we ook de tennishal mee.” 

1. Zijn er vorderingen met betrekking tot exploitatie van de hal?  
Zo ja, welke? Zo nee, wat ligt hier aan ten grondslag? 

2. Welke vormen van exploitatie zijn inmiddels onderzocht? 
3. Gemeente Enschede heeft inmiddels 23 Padelbanen, verdeeld over 5 locaties. In Hengelo zijn 

er 2 Padelbanen, op 1 locatie. (https://padelgids.nl/padel-hengelo/ ).                                                  
Recent is over Padelbanen in de Woolder Es de nodige verslaggeving geweest (bijlage). 
Weet het College of onderzocht is of Padelbanen een goede invulling zouden zijn voor de hal 
in Veldwijk? 

4. Op de site van de KNLTB lezen we dat het aantal Padelbanen hard groeit in Nederland. Wil 
het College overwegen om in contact te treden met de KNLTB om uit te zoeken of er in onze 
regio een grote (stijgende) vraag is naar deze sportvoorziening? Zo nee, waarom niet? 

5. Is onderzocht of een lokale ondernemer een Padelbaan in de oude Tennishal Veldwijk samen  
met exploitatie van de kantine tot een succes wil maken? Zo nee, waarom niet. 

 
In afwachting van uw antwoord, 
Glenn Dedecker 
Lokaal Hengelo-Anders! Hengelo 
https://www.andershengelo.nl/ 
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